
Zapisnik gradbenega odbora občine Preddvor dne 12.03.2015   
 
Datum in ura: 12.03.2015 (19:30 uri) 
 
Prisotni: Miran Perko (predsednik), Marjan Bogataj (član), Primož Gregorc (član), 
Marko Bohinec (direktor občinske uprave Preddvor  / član), Maja Arnež (zapisničarka) 
Upravičeno odsotni: Slavko Alojz Bogataj (član), Iztok Pavc (član) 
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Sprejem poslovnika GO Voke 
3. Pregled stanja Športni Park Voke (ŠP Voke) 
4. Povzetek srečanja 25.02.2015 – zaključki 
5. Razno – pobude in predlogi 
 
Miran Perko: Najprej predlaga, da se sprejme dnevni red sestanka – na predlog ni 
pripomb, zato se nadaljuje z dnevni redom. 
 
Miran Perko: Predlaga, da se sprejme poslovnik gradbenega odbora kot posredovano 
s strani Slavko-ta Bogataj-a. Poslovnik kot tak je soglasno sprejet. 
 
Miran Perko: Pozove prisotne, da podajo mnenja k sestanku 25.02.2015 in k 
zapisniku predstavnice Tima za zdravo šolo – ga. Šenk in jih seznani z zaključki 
sestanka Odbora za šport, delo in kulturo, kjer zapisnik še ni bil narejen.  
 
Marko Bohinec: Pove, da je bil izveden sestanek s predstavniki OŠ Preddvor  in 
Timom  zdrave šole. Govora je bilo obvoznici, kateri šola nasprotuje , ne nasprotuje 
pa obnovitvi ostalih športnih objektov v okviru šole. Šola pravi, da želi ohraniti izhod 
v naravo in igralnico. Cesta je predvidena v OPN, ob predstavitvi ji šola oz. takratni 
predstavniki ni(so) nasprotovala(i). Edina pripomba je bila, da se naredijo 3 
parkirišča za avtobus, kar je bilo v projektu naknadno upoštevano. Dodatno se je s 
strani projektanta dala možnost krožnega obračališča. Zaključek sestanka je bil, da 
bodo o projektu obvoznice okrog šole odločali svetniki na OS v marcu.  
 
Marjan Bogataj: pove, da je stališče ŠD Preddvor podano v poslanem dopisu s strani 
Slavka Bogata-ja, dodatno so vsa svoja stališča do projekta predstavil i na sestanku 
dne 25.02.2015.  
 
Primož Gregorc: pove, da bo v določenem delu vsekakor prišlo do »kolateralne« 
škode, vendar je primarno zagotoviti stanje za začetek izgradnje ŠP Voke  vključno z 
obvoznico. 
 
Miran Perko: pove, da bo na OS glasoval za obvozno cesto, opozori pa na 
neustrezne in zakonsko sporne rešitve glede njene izgradnje, katere projektant NI 
upošteval. Enako meni, da o tem niso bili seznanjeni prejšnji svetniki v OS, kateri so 
OPN sprejemali.  Omenjeno oz. isto bo povedal na OS tudi svetnikom v sedanji 
sestavi. 
 
Marko Bohinec: doda - v novi OPN pride nova trasa ceste iz Mač s krožiščem, vendar 
je to v dolgoročnem (cca. 10 letnem) planu.  
 



Miran Perko: Prebere/komentira poslano gradivo predstavnika ŠD Preddvor (Slavko 
A. Bogataj) in pri tem pove, da je načrt za rokometno igrišče  korektno izveden - 
planiran, drenaža je v delu igrišča dobra, zemeljska dela tako niso potrebna, tribune 
so odveč. Košarkarsko igrišče (2 koša), se lahko prestavi na ožji sredinski del 
rokometnega igrišča – še za dogovoriti. Prihranjeni denar – cca. 15-18.000 € se 
lahko uporabi za drenažiranje atletske steze in postavitev osnove za novo 
nogometno igrišče(umetna trava) ob telovadnici, ki naj bi bilo dokončano s 
sodelovanjem z NZS. 
 
Marjan Bogataj: Kakšno je trenutno stanje projekta ŠP Voke in ali poteka vse po 
planu in se s projektom nadaljuje, kljub temu, da so v delu obvoznice še vprašanja!? 
 
Marko Bohinec: Narediti je potrebno še poplavno študijo in ugotoviti ali je potreben 
zadrževalnik. Enako se dela v delu dostopa do ŠP Voke tudi razlastitev dela zemlje, 
kjer se lastnik ne strinja z drugačno postavitvijo mostu.  Oboje bo rešeno v planu in 
ne vpliva na ostali del projekta ŠP Voke. Da dela potekajo naprej. 
 
Miran Perko: Ali se bo odkupila zemlja od Cerkve? 
 
Marko Bohinec: za to pri Cerkvi trenutno ni volje, župan se bo še sestal z župnikom.  
Naslednja seja OS bo predvidoma 25.03.2015. 
 
Miran Perko: na naslednji sestanek naj se pokliče projektanta igrišča za šolo in 
ugotovi dejanske možnosti prihranka. Vpraša kakšno je stanje z Jelovico? 
 
Marko Bohinec: Izdan bo sklep o začetku postopka OPPN, istočasno kot za VOKE.  
Jelovica in njen lastnik sta zadeve zelo pospešila v smislu  svojih planov. 
 
Marjan Bogataj: doda – do konca meseca je še predviden sestanek z lastnico 
zemljišča »za Žago«. O stanju bo poročal na naslednji seji GO Voke.  
 
Naslednji sestanek GO Voke bo po seji OS Občine Preddvor v aprilu. Datum se določi 
naknadno! 
 
Sestanek se je zaključil ob 20:45 uri. 
 
 
 
Zapisala: Maja Arnež 
 
 
Predsednik GO Voke:  Miran Perko 
 
 
 
V vednost: 

- Člani GO Voke 
- Občina (g. Miran Zadnikar) 

 
 


